

Onlines generalforsamling referat

19.10.2022

Referenter	Tidspunkt
Anders Robstad & Robin Sadun	16.30 - 17.30
Carolina Gunnesdal & Maiken Lie	17.30 - 18.30
Njål Sørland & Karen Midtlien	18.30 - 19.30
Sondre Stokke & Karan Sandhu	19.30 - 20.30
Henrik Horten Hegli & Cathrine Libæk	20.30 - 21.30
Milla Weium & Thomas Hasvold	21.30 - 22.30
Helena Skants & Frida Næss	22:30 - 23:30

I = Innlegg
R = Replikk
SR = Svarreplikk
S = Svar
! = Saksopplysning
Q = Spørsmål

Anders Robstad

Trondheim, 25. Oktober 2022

Anders Robstad, Leder av Online

Robin Lund Sadun

Trondheim, 25. Oktober 2022

Robin Lund Sadun, Nestleder av Online

Administrativt

[16:38] Velkommen v/leder

[16:40] Valg av ordstyrer

- Emma Louise Lervåg fra Organisasjonskollegiet
- Odin Østvedt fra Organisasjonskollegiet

Godkjent ved akklamasjon

[16:41] Valg av referenter

- Referenter bestående av komitéledere og styremedlemmer
 - Se liste innledningsvis

Godkjent ved akklamasjon

[16:42] Valg av tellekorps

- Vigdis-Irene Steinsund
- Anhkha Nguyen Vo

Godkjent ved akklamasjon

[16:42] Gjennomgang av tegnsetting

- Bruk av ark
- Innlegg, 1 min maks
- Replikk 30 sek maks
- Saksopplysning

[16:44] Godkjenning av forretningsorden

Godkjent ved akklamasjon

[16:44] Godkjenning av gjester

Ingen gjester

[16:45] Godkjenning av talerett

Ikke behov

[16:45] Godkjenning av stemmeberettigede

- 2 stk kommer for sent
 - Eiril Solveig Ugulen
 - Karen Seim Midtlien

Godkjent ved akklamasjon

[16:46] Godkjenning av dagsorden

- Godkjent ved akklamasjon

[16:46] Godkjenning av referat fra 1. mars 2021

- Godkjent ved akklamasjon

[16:47] Godkjenning av innkalling

- God ved akklamasjon

[16:47] Godkjenning av saksliste

- Godkjent ved akklamasjon

[16:47] Gjennomgang av stemmesystem

-

[16:48] Registrering i stemmesystem

-

[16:48] Prøvevotering

- De som ikke er registrert ordner det her
- Stemmesystemet fungerer

Årsberetning for Online og samarbeidspartnere

[17:00] Hovedstyret

Generelt

- Avholdt et stormøte
- Gjennomført økonomi og vedtektskvelden
- Planlagt og gjennomfører Onlines første andre genfors
- Nominert riddere til Jubileum 2022 og Immball 2022
- Gjennomført "Den nødvendige samtalen" for tillitsvalgte med SIT
- Arrangert første koronafrie kompilering på 2 år
- Avholdt ny-på-informatikk kurset for de nye studentene
- Arrangert sommerfest for Online i Oslo
- Arrangert hyttetur med Hovedstyret og komiteledere
- Gjennomført komiteopptaket høsten 2022
- Lagt ut nye prikkeregler
- Skinnet et par hoder for veldedighet
- Vedtatt av vi skal lage leder-bånd og alumni-bånd i Online

Samarbeid med andre

- Støttet RFK med midler til utbedring av kjelleren
- Deltatt på IE-møter
- Deltatt på IDI-møter
- Sendt to representanter til Oslo for FIF-møte
- Deltatt på Linjeledermøter hver måned
- Deltatt på En psykt vanlig uke 2022
- Representert på diverse revyer, immball, jubileum og gallaer

Studentpolitikk

- Hjulpet til med forbedring av arealene i A-blokka
- Mistet muligheten til å sende ut linjeforeningsmateriell til nye studenter igjen :/

[17:02] Debug

Generelt

- Forbedret samarbeid med HS

Vår

- Workshop
- Åpent kontor med trikom

Høst

- Tatt opp nytt medlem (og forhåpentligvis flere)
- Plakater på A4
- Planlegging av felles kommunikasjonskanal for tillitsvalgte
- Planlegging av kulturpåvirkningsarrangement
- Samarbeidet med HS om vedtekter
- Sendt "How to" til komiteer

[17:02] Arrangementskomiteen

Overordnet:

- Tatt opp 7 nye medlemmer i høst som har kommet godt inn i gruppen! Totalt 19 aktive medlemmer.

Høst 2022

- Immball
- Komitekickoff, vellykket samarbeid med Backlog
- Blåtur. Ikke til Lian denne gangen, ble Orkanger!
- Hybel til hybel
- Quiz x2, en allerede gjennomført
- Oktoberfest
- Paint'n sip
- Casino
- Pirbadet
- Pizzakveld på A4
- Julebord
- Thanksgiving middag
- Åre 2023, hytter ble booket før sommeren
- Maskeradefest med annen linjeforening
- Immball 2023, begynt planlegging, booking av lokale, håper på 9 september

Annet

- Vi har merket en enorm økning i generelle priser. Spesielt merkbart på arrangementer som Immball, Åre og Julebord

[17:03] Bank- og økonomikomiteen

Komitespesifikt:

- Fått 8 nye medlemmer
- Totalt 14 aktive

Økonomispesifikt:

- Revidert og regnskapsført alle kontoer for våren

- Appkom har fått egen økans
- Fokusert på å senke terskelen i Bankom for å stille spørsmål
- 1 354 fakturaer er sendt i 2022
- 3 722 kjøp er gjort i 2022

[17:03] Bedriftskomiteen

Overordnet:

- Fokusert på å ta mindre buss til arrangementer
- Deltatt på Linjesamarbeidmøter (2-3 møter hvert semester)

Vår

- Gjennomført suppleringsopptak, tok opp fire nye medlemmer (3 andreklassinger og en 1 tredjeklassing)
- Oslotur(2 medlemmer besøkte relevante mulige samarbeidspartnere bedrifter i Oslo)
- Skaffet to generalsponsor og en tittelsponsor for fadderukene (Sopra Steria, Bekk og Accenture) -- Arrangert og planlagt bedriftspresentasjon med de nye under fadderukene.
- Støttet Kid under 1 arrangement.
- Gjennomført 11 bedriftsarrangementer:
 - Samarbeid m Abakus og Tilhde (Kahoot) - engelsk bedarr
 - Bedcrawl
 - 7 vanlige bedarr
 - 2 arr med Bekk
- Skaffet bedriftsannonser til Offline (2 fra Bekk og 2 fra Knowit)
- Signert ny LS avtale

Høst

- Tok opp seks nye medlemmer (6 førsteklassinger)
- Signert ny kaffeavtale med Netlight
- Lagt ut 139 stillingsannonser
- Sendt ut semesterundersøkelse der studentene fra Online kan gi tilbakemeldinger og forslag til arrangementer.
- Støttet kid under 2 arr(sommerrebus og kid konferanse)
- Gjennomført og planlagt 6 bedarr:
 - 1 samarbeid med Abakus - Bredvid
 - Bedcrawl
 - 3 vanlig bedarr
 - 1 arr m Bekk
- Skaffet bedriftsannonser til Offline (Bekk og Knowit)
- Planlegging av LS avtale med UKA.

[17:04] Drifts- og utviklingskomiteen

- Tok opp 7 nye (1 andreklassing og 6 førsteklassinger)
- 18 aktive medlemmer, 5 permiterte
- jobber med nye ow (backend og frontend)
- Startet med demo på møter
- Flyttet arbeidskvelder til onsdager på kontoret
- Delt inn komiteen i teams som jobber med forskjellige domener
- Jobber med nye ow
- Snart ferdig med nye vinnstraffssystemet
- Flytter alle systemer fra fysisk server i IT-bygge til skytjenester (grades og kvitteringer er ikke flytta enda)

[17:04] Fag- og kurskomiteen

- Tatt opp 6 nye medlemmer, 3 førsteklassinger, 2 andreklassinger og 1 fjerdeklassing
- 17 aktive medlemmer

Vår 2022

- 10 bedriftskurs
- 2 ikke-bedriftskurs
 - Github-kurs
 - Yogakurs
- Lightning talks med Abakus og Thilde
- Midtsemester -og eksamenskurs

Høst 2022

- Totalt 9 bedriftskurs
 - et samarbeid med Abakus
 - en temakveld: Impostor syndrome
- 1 ikke bedrifts-kurs
 - Brattkortkurs
- Midtsemester- og eksamenskurs
- er med å planlegge tech talks, planlegger å gjennomføre flere temakvelder

[17:05] Profil- og aviskomiteen

- Opptak
 - Tatt opp 10 nye, 1 til vår 9 til høst
 - Nå er vi 17 aktive medlemmer (6 permittert, 3 pang)
- Plakatbestillinger
 - 46 plakatbestillinger
- Offline
 - Sluppet 2 utgaver pluss jubileumsutgave (35 år) på våren

- Nettredaksjon
 - Laget 4 nettartikler
- Årbok
 - Laget Årbok i vår
- Merch
 - Kjøpt inn og solgt Offlinegensere
 - Kjøpt inn og solgt sløyfer
 - Solgt jubileumsglass
- Innkjøp
 - Kjøpte ny blitz til kamera
 - Kjøpt 9 Affinity lisenser
- SoMe
 - Har begynt en ny prosess om prokoms tilnærming til sosiale medier i linjeforeningen, diskusjon om hva vi skal gjøre videre
 - Laget grafisk profil for sosiale medier på wikien
- Fadderuke
 - Laget Newbie
 - Laget fadderuke t-skjorter
- Annet
 - Har hatt CV fotografering
 - Har deltatt på møte om å få igjen Gullblekka
 - Har laget miljøprofil, byttet til annen type plakatpapir (som er mer miljøvennlig)

[17:07] Trivselskomiteen

- Overordnet
 - Vi tok opp 7 nye medlemmer i høst.
 - 4 førsteklassinger, 1 andreklassing, 1 tredjeklassing og 1 fjerdeklassing.
 - Totalt er vi 18 aktive medlemmer, og 1 aktiv pang.
- Arrangementer
 - Vi har innført noen nye arrangementer som for eksempel Bytte og gjenbruksdag. Dette noe som vi kan tenke oss å få gjort flere ganger.
 - Vi har planlagt å ha åpne vors før alle store arrangementer i Online som feks oktoberfest og julebord slik at alle har et vors de kan komme til enten alene eller med en gjeng.
- Kontoret og kiosken
 - Helt i starten av semesteret så ryddet vi boden og ga bort varer gratis eller billigere på grunn av holdbarhet.
 - Vi har ordnet et litt bedre system i boden slik at vi slipper å tape så mye penger på at varene går ut på dato, og dette prøver vi å opprettholde så godt vi kan.
 - Vi har hatt workshop i starten av dette semesteret der vi fikk satt opp datoer for alle arrangementene våre for høsten.
- Annet

- Vi er litt frem og tilbake om hva vi tenker om bestikk og papptallerkener i kiosken, i og med at vi ønsker å bli mer bærekraftige som linjeforening, som ble innført på genvors nå i vår.
- Vi har fortsatt en del problemer med nibble så vi skal snakke om å prøve ut noe mer lignende løsningene til Abakus eller TIHLDE. Når nibble er nede har vi bestemt at vi stenger kiosken helt, og man må vente til den er oppe og går igjen før man kan kjøpe noe. Dette er for å unngå så mye svinn.

[17:08] Backlog

- Generelt
 - 11 medlemmer, der to av de er prosjektledere
 - Backlog har offisielt satt i gang med den nye strukturen der vi drifter prosjekter, samt gjennomfører andre ting for å være en ressurs for linjeforeningen.
 - Arrangert et meget suksessfullt komitekickoff.
 - Er i prosess med å arrangere lederkurs for HS og komiteledere
 - Var med i hovedopptaket for første gang nå i høst og har rett og slett bare prøvd oss fram på hva som funker for oss.
 - Jobber generelt med hvordan backlog skal få fotfeste i Online med ny struktur, hvordan vi skal få vist frem hvem vi er og hva vi gjør.
- Interessegrupper:
 - Jobbet med hvordan vi skal promotere interessegrupper
 - Fått 3 nye interessegrupper så langt
- Prosjekter:
 - Startet opp et inkluderingsprosjekt
 - Feminit - jobber for jentenes trivsel i Online og mot å bli komite
 - Autobank - jobber med å digitalisere bankom og har laget mye nytt allerede

[17:09] Applikasjonskomiteen

- Tok opp 10 nye
- Totalt 15 aktive, 2 permiterte
- Påbegynt løsning for komiteopptak
- Satt opp infoskjerm på kontoret
- Påbegynt Chrome extension for onlinere
- Fortsetta med OnlineApp

[17:09] Ekskursjonskomiteen 2023

- 12 aktive medlemer, 2 permiterte ut semesteret
- Bestilt tur til Amsterdam, Zürich, Milano, Firenze og Roma
- Turen varer fra 25. mars til 9. april
- 48 stk + 2 ekskursjonsledere
- Ferdig med innbetaling av depositum

- Samarbeider med Fagkom og Bedkom om Tech Talks 2023
- Jobber med opplegg for faglig uke
- Flere dugnader i november, generelt vanskelig å få tak i
- Ser på flere inntektskilder for å senke egenandelen

[17:10] IT-ekskursjonen 2022

- ITEX besto av 8 medlemmer
- Turen varte fra 30. august - 2. september 2022
- Var 89 studenter som reiste til Oslo
- Besøkte 15 bedrifter

[17:10] Online IL

Oversikt:

- 14 aktive medlemmer, og 2 inaktive.
- Tok opp 5 nye medlemmer denne høsten. Hvorav disse var det 2 førsteklassinger, 2 andreklassinger, og en fjerdeklassing.

Arrangement:

- Vi har arrangert en rekke aktiviteter innenfor idretter som: Slalom Sjakk Volleyball Kickboksing E-sport Bowling CrossFit Curling Padel Buldring Og frem til jul skal vi også ha: GoCart Trampolinepark PistolSkyting

Noen arrangementer er mer populære enn andre, men har generelt vært bra oppmøte hele det siste året. Vi har valgt ny økonomianvarlig: Brinje Marie Haugli som tok over for Billy Barret.

[17:11] Velkomstkomiteen 2022

Overordnet

- Holdt første fadderuken uten corona-restriksjoner siden 2019
 - Utdrende erfaringsoverføring, måtte finne ut av mye selv da Corona ikke lenger en begrensning
 - Gikk veldig bra, skal sikre bedre overføring til neste år
- Har fått meget gode tilbakemeldinger fra faddere, fadderbarn og eksterne
- Gode erfaringer fra samarbeid med andre linjeforeninger i fadderuken

Bachelor

- 13 Bachelormedlemmer i Velkom 2022
- 57 Bachelorfaddere (ned fra 91 i 2021)
- 140 Bachelorfadderbarn (opp fra cirka 120 i 2021)
- Kjørte 12 faddergrupper med 4-5 faddere og cirka 10-13 fadderbarn

- Veldig få jentefaddere, kjørte 4 rene "guttegrupper"

Master

- 2 masteransvarlige i Velkom 2022.
- 24 masterfaddere
- 75 masterfadderbarn
- Master deltok på mye av Bacheloropplegget
 - Gode tilbakemeldinger på det, de fleste arrangement var lett å tilpasse
- Kjørte som vanlig egne arrangement (Gokart osv.)

[17:12] Jubileumskomiteen 21/22

Overordnet:

- Startet og tatt opp en hel komite (21)
- Planlagt et helt jubileum for september 2021. Dette ble avlyst pga. korona (21)
- Inaktiv frem til januar 2022
- Planlagt eget jubileums-øl
- Hadde en dårlig opplevelse med Scandic Lerkendal, hvor et arrangement ble avsluttet tidlig

Vår 2022:

- Kakeslipp på kontoret
- Barista på A4
- Kickoff på Lager11
- Paint and sip
- Ølympics
- Amazing race med BEKK
- Kvelden før kvelden på RFK
- Jubileumsbankett på Scandic Lerkendal

Underordnet:

- Hendelsen på "SL" har hatt litt ringvirkninger, og andre hoteller har bitt seg merke i dette
- Forbereder for øyeblikket en meglingsprosess for å reparere forholdet med hotellene.

[17:13] Realfagskjelleren

- Generelt:
 - Tatt opp 3 nye Onlinere, 10 medlemmer totalt i høst
 - Vært booket mye siden fadderuka, både av interne og eksterne
 - Hatt fredagsåpninger siden fadderuken
 - Begynt med Happy Hour fra 18:00-19:00 på fredagsåpninger
 - Holdt styrevors før imball for 5 linjeforeninger, deriblant Online
 - Representert på diverse imball, gallaer og jubileum

- Avholdt stormøte og ukentlige styrestyremøter
- Deltatt på møte med kjellersamarbeidet
- Oppussing:
 - Har drevet med et omfattende oppussingsprosjekt siden generalforsamlingen vår i mars
 - Kjøpt nye laserlys til dansegulvet
 - Fikset mye nytt dekor på veggene og malt vegger ventilasjonsrør
 - Sneket nye benker, hyller og skap, samt fikset nytt beerpongbord
 - Fått støtte fra linjeforeningene til oppussingen
 - Fått ekstra støtte fra Deltafondet for ryggputer
 - Fått ekstra støtte fra Onlinefondet for oppgradering av lys i hele lokalet

[17:14] Casual Gaming

- Årsmøte avholdt 5. mars.
- StudLAN vår og spillkvelder på Gløshaugen avlyst.
- Deltatt i ekstraordinært landsmøte i Norsk Digital Kultur og Regionstinget til Hyperion Midt.
- Deltatt på spillkveld under Onlines jubileum i vår ("Kvelden før kvelden"), samt interessegrupperouletten og en spillkveld under fadderukene.
- Deltatt på Den Fantastiske Spilldagen (Hyperion) og Torucon.
- Deltatt i planleggingen av Nidaros Spillfest, samt avholdt premiert CS-turnering på Kultursenteret ISAK under festivalen.
- Lånt utstyr til BuvikLAN (Buvik IL), Prototype LAN (dataparty.gg), UKM Gaming, The Gathering: Online (KANDU) og Skandia Cup (Bitfix Gaming-teltet).
- Vedlikeholder et permanent crew på rundt 10 personer.
- **TrøndeLAN (hovedarrangementet vårt):**
 - Avholdes i Utleirahallen i høstferien, i samarbeid med bl.a. Bitfix Gaming, Smash Trondheim, Norges Beste Gamer og AbaTek (Abakus).
 - Sponset av bl.a. Trondheim kommune, NTNU, Telenor, SpareBank 1 SMN og Explo, samt med utstyrlån fra bl.a. Tiller VGS og Output (Online).
 - Planla for 300–500 deltakere, men forventer nærmere 200, tilsynelatende som følge av redusert interesse i miljøet.
 - Konkurranser med samlet premiepott på 40.000kr.

[17:16] Output

Vår 2022

I løpet av våren fant Output seg ett semi-permanent øvingslokale for å erstatte F1-auditoriet. Lokalet tilhører AKKS og ligger nede på Buran. Vi gjennomførte to konserter: Catch IDI og gjennåpningsfesten. Fikk dessverre ikke spilt på jubiléet slik vi hadde planlagt.

Høst 2022

Høsten 2022 startet med at vi holdt konsert på immatrikuleringsballet til både Abakus og Online. Deretter har vi fokusert på Battle of the Bands som skal holdes 4. november og 18. november. Vi har også fått inn et tre nye medlemmer ettersom det var ett par medlemmer som ble ferdige med studiet våren 2022.

Videre planlegger vi å spille på julebordet til Online.

[17:17] Datakameratene FK

Datakam er endelig tilbake i vanlig drift. Hele denne sesongen har vært preget med normal drift av studentligaen i arrangement av TSFF. Det vil si at alle treninger arrangert av Datakam, og alle kamper har foregått som vanlig uten noen form for restriksjoner. Det har vært solid engasjement for Datakam dette året, spesielt i oppstart av den nye sesongen på høsten 2022. Det har nesten utelukkende vært 25-30 spillere på fellestreninger, noe som viser til at tilbudet til Datakam utgjør en sentral del av hverdagen til flere studenter. 11-er laget er i gang med ligaen, men har fått en litt treg start med 4 spilte kamper med 2 tapt og 2 vunnet. Likevel har vi funnet fram fjorårets momentum og lagets nivå begynner virkelig å komme på plass. Våren 22 ble det valgt nytt styre.

Å ta over for det gamle styret har gått veldig fint, da det har blitt gjennomført et godt erfaringsoverskriv og opplæring av Datakams drift. Dette har medført til at laget er godt samkjørt, og det nye styret har satt for seg nye mål og ambisjoner for den kommende sesongen:

- Ha et arrangement i fadderperioden for å vise oss frem for nye spillere. (Allerede gjennomført)
- Få en ny pallplassering i Studentligaen, da vi har fått tilbake mange viktige spillere fra utveksling, selv om vi derimot har mistet noen andre sentrale spillere.
- Fortsette å bygge på en større kjerne i 7'er laget og øke interessen for å delta i dette laget.
- Få en større kjerne fra informatikk på alle lag i tillegg til å rekruttere flere masterstudenter.
- Sikre en god plassering for 7'er laget i første div.
- Mulighet for alle til å dra på minst en lagfest.
- Opprettholde et sosialt og sportslig fotballtilbud for alle nivå.
- Finne treningstider slik at alle ved Datateknologi, Kommunikasjonsteknologi og Informatikk har mulighet til minst én trening i uken som ikke krasjer med forelesning.

11-er laget ønsker en topp 3 plassering i tabellens slik at vi kan rykke A-sluttspillet, da dette ikke gikk helt veien i fjor. Datakam har igjen store ambisjoner om vinne sluttspillet da vi har fått tilbake erfarne og essensielle spillere fra utveksling, og ser på dette målet som fullt oppnåelig.

7-er laget har ambisjoner om å komme seg høyt opp på tabellen etter et vellykket år som sørget for opprykk til første divisjon. Nå fortsetter ambisjonene mot toppen av 7-dentligaen.

Datakameratene har også et mål om å få flere fra informatikk og linjeforeningen Online. Slik situasjonen er idag er det kun ca 25% av de på trening som er fra Online. Dette er et utappet potensiale, og med aktivitet på sosiale medier, og blæsting på Onlines kontorer håper vi å rekruttere flere Onlinere. En stor takk til alle støttespillere, supportere og spillere for å ha hjulpet oss komme gjennom koronaperioden. Vi gleder oss til resten av sesongen og fremtidige eventyr.

[17:18] FeminIT

Overordnet:

- Tok opp 3 nye medlemmer på våren og 6 medlemmer på høsten
- Er 11 medlemmer, 1 permittert medlem på utveksling
- Hatt ledervalg

Vår 2022:

- Arrangert blindmiddag
- Lunsj
- Quiz
- Eksamenslesing

Høst 2022:

- Førsteklassemiddag
- Vinonsdag
- Blindbaking
- Julefilm
- Eksamenslesing
- Treningsøkt
- Secret santa
- Selvforsvarskurs
- Lunsj

Annet:

- Har arbeidet med interne retningslinjer og veien frem til å fremme FeminIT som egen komite på generalforsamlingen
- Har hatt god kontakt med trikom og etablert et godt samarbeid

[17:19] Fondstyret

Investering: - Satt opp Nordnet konto, skal investere over de neste 12 månedene i henhold til styredokumentet

Søknader: - 10 157kr til innkjøp av utlånbart disc-golf utstyr / Floppy Disk - Opptil 30k til RFK for innstallering av splitter nytt lysdesign

Ingen spørsmål.

Saksforslag

[17:21] Saksforslag 01: Retningslinjer for kompileringen

Sebastian Hegreberg og Sondre Stokke presenterer saken

- For de som ikke vet hva kompileringen er så er det "opptaket" til linjeforeningen
- De siste årene mener vi den har sklidd litt ut fra slik den var, og det kan nå føles litt ubehagelig å være med på.
- Vi mener den ikke gir et godt førsteinntrykk for linjeforeningen.
- Dette saksforslaget går ut på å endre kompileringen til mer samarbeid på tvers av gruppen for å skape samhold blant de som er med.
- Ønsker at hs skal nedsette tydelige retningslinjer for å gjennomføre dette. Ønsker at generalforsamlingen skal peke HS i retningen Online ønsker.
-

Spørsmål:

- S: Siden dere sier den har vært ekkel og ydmykende, har dere fått tilbakemelding om dette?
 - SR: Ja, vi har fått det
- S: Hva er essensen av kompileringen før det var pandemien. Altså hva er det som har endret seg?
 - SR: I mindre grad. Generelt så var postene på kompileringen før knyttet til lagarbeid, og har fått fler "fæle" elementer.
- S: Har dere noen forslag til konkrete retningslinjer som kan bli satt?
 - SR: Vi mener at smøring og å vende folk mot hverandre skal slutte, og at HS burde gå tilbake til slik det var før.
- **S: Hva er bakgrunnen for at dere vil ta dette opp kontra at styret kan orge bedre neste år.**
 - SR: Jeg er ikke i styret.
 - SR: Styret orger. Jeg var med i år. Kommer til å skrive erfaringskriv. Vi mener at dette ikke holder. Generalforsamlinga bestemmer over hs, så vi ønsker at hs skal holdes til dette
 - Er et vagt saksforslag slik at HS må følge dette.

Debatt:

- I: Jeg syntes det er bra at det blir tatt opp dersom det er kommet tilbakemeldinger på at det har vært kjipe opplevelser med kompileringen. Ser ikke forskjellen på å bare oppfordre neste styre til å gjøre det bedre for de som skal ta den til neste år. Hvorfor ikke halitt mer konkrete ting i saksforslaget deres?
 - R: Vi valgte å holde d litt vagt sånn at styret kan velge selv. MEN sier konkret ikke smøring og ikke vende folk mot hverandre.

- I: Jeg er veldig positiv til at førsteinntrykket til Online ikke skal være så kjipt som det det er nå. Hvorfor gå tilbake til slik det var før pandemien? Det var smøring osv før da og, så føler det er litt vanskelig å vite hva neste styret skal være.
- I: Førsteinntrykket har vært kjipt- det har jo ikke det. Man har hatt to gode og kule uker før den tid.
 - R : Jepp fadderukene er nice. Men kompileringen er opptaket til linjeforeningen, derfor mener vi den prosessen burde være hyggelig. Derfor ønsker vi gjøre dette. Opptaket burde bli sett litt på slik at det kan gi et bedre førsteinntrykk.
- I: Dere sier at det her er et bedre enn neste sak. Kan dere trekke frem forskjellene mellom de to?
 - Vi mener kompileringen burde gjøres til en bedre ting slik at man kan få daljen av det. Dersom dette ikke går gjennom ønsker vi at det skal endres hvor du får kompileringsdaljen.

Votering:

- Resultat: Ikke vedtatt

[17:32] Saksforslag 02: Kompileringsdaljen

Sebastian Hegreberg og Sondre Stokke presenterer saken

- Ved gjennomføring av kompilering, deles det ut en kompileringsdalje. En dalje skal være noe som representerer noe positivt og noe vi kan være stolt av.
- Sender ut feil budskap og skaper ekskludering.
- Forslag: Løsrives fra kompileringen og blir utdelt i en sammenheng som bedre gjenspeiler online sitt formål

Spørsmål:

- S: Når dere sier kompileringsdaljen skal løsrives fra kompileringen, ønsker dere da en ny dalje, eller at dette skal bli "Online-daljen" ?
 - SR: Den skal bli Online-daljen, så kan vi heller erstatte med Online-pin. Grunn: det blir et tydelig skille på imball og andre arr hvor man bruker dalje.
- S: Tar man ikke da å flytter sammenhengen man får daljen til noe annet, bare at nå får man den uten noe bakgrunn?
 - SR: Det er derfor vi må finne en hensiktsmessig måte å dele ut daljen på. Derfor denne grunnen ikke er presentert her. Ønsker at daljen skal deles ut i en spesiell sammenheng, men mener ikke at dette
- S: Er tanken at man skal få noe annet for gjennomført kompilering da?
 - SR: Ja, tanken er kompileringspin.
- S: Har dere fått tilbakemelding på at flere ikke ønsker å delta på kompileringen
 - Ja, vi har hørt at det er noen som ikke ønsker å delta pga. stigmaet rundt.

- S: Har dere noe annet i tankene, arrangementssett, hvor daljen kan deles ut?
 - Legger opp til at hovedstyret skal få bestemme dette. Kan gjøres på imball, evnt en utdeling på slutten av fadderuken
- S: Slik det er i dag har man 3-5 forsøk for å få daljen, vil det bli lagt opp for dette? Har dere tenkt på om man kan ta den igjen ved en senere anledning?
 - SR: Nei, vi har ikke tenkt på dette enda.
- S: Hva blir forskjellen på å dele ut en pin sammenliknet med en Online dalje?
 - SR: Vi synes pin er en "mindre sak" som ikke er så gjev å ha sammenliknet med en dalje.
- S: Har dere tenkt på om det kanskje kan virke mindre attraktivt å kompileres om man bytter ut daljen med en pin?
 - SR: Det kan godt hende, det bør ikke være noe press. Bør heller bevare daljen og gi den ut til alle

Debatt:

- I: At folk synes det er tøft å møte på imball å mangle daljer andre har synes jeg er et litt vagt argument. Vi er voksne mennesker så det burde ikke være et stort problem.
 - R: Godt poeng, men vi synes at signalene det sender at noen ikke har dalje bli utestengende.
 - SR: Det blir akkurat det samme dersom det blir snakk om komitédaljer.
- I: Mulighet for å få detaljer ved andre anledninger enn ved god innsats, feks. jubileum, jeg tenker kompilerings-daljen havner litt i denne kategorien, og synes derfor argumentet faller litt
 - R: Jubileumsmedaljen er unntaket, alt annet er en dalje for å gjøre noe.
- I: Jeg stiller meg litt uenig til dette forslaget, mest fordi det ikke er en konkret løsning. Man flytter bare ekskluderingen til noe annet.
 - R: Ønsker at velkom ordner en seremoni i slutten av fadderuken
- I: Stiller meg positiv til å dra ut kompileringsdaljen, og heller omdøpe daljen til Onlinedalje
 - R: Det er ikke dalje som viser at du er et medlem av online, det er en kompilerings-dalje. Det er ikke en Online-dalje.
 - SR: Synes kompileringen blir satt i et dårlig lys. Det er en fin greie for å spleise gruppene sammen, og det gir tilhørighet til senere anledninger i regi av linjeforening.
- I: Sånn jeg opplevde kompileringen i år, var at vi ble satt opp mot hverandre og utover hverandre.
 - SR: Da må heller kompileringen endres til en mer "teambuilding"- rettet arrangement.

- I: Jeg synes det høres som om det ikke er daljen som egentlig er “problemet”, men hvordan kompilering har blitt.
 - R: Ja, det er derfor dette var backup forslag
- I: Jeg tror det er viktig å tenke på at selv om forrige vedtekt ikke ble vedtatt er det enighet i salen og i HS om at gjennomføring og opplegg rundt kompilering på endres.
 - R: Hørte ikke?

Votering:

- Resultat: Ikke vedtatt

Vedtektsforslag

[18:01] Vedtektsforslag 01: Legge til tillitsvalgt i vedtektene for komiteer

Karan Singh Sandhu og Sondre Stokke presenterer saken

- Bakgrunn: Ønsker at alle, også de i komiteer, skal ha noen å henvende seg til, som ikke er komité-leder.
- Kravet er festet i flere interne-retningslinjer, men det bør også festes i Onlines vedtekter for å sikre at alle komitéer har en tillitsvalgt
- Forslag: Alle kjernekomiteer skal bestå av minst en leder, økonomiansvarlig og en tillitsvalgt

Spørsmål

- S: Hva blir forskjellen på at det står i vedtektene/kontra at alle komitéer har det i sine interne retningslinjer?
 - SR: Da blir man pålagt at alle skal ha en tillitsvalgt.
 - **Det er ikke alle som har det, så dagens løsning fungerer ikke**
- S: Kan leder eller økonomiansvarlig være tillitsvalgt?
 - SR: Leder og økonomiansvarlig kan ikke være økonomiansvarlig.
- S: Hvor lenge skal en tillitsvalgt sitte?
 - SR: Det skal skje når det trengs

Debatt

- I: Jeg synes dette er et veldig bra forslag
 - R: Mye jazzhands!

Votering

- Resultat: Godkjent ved akklamasjon

[18:06] Vedtektsforslag 02: Utvide fristen for høst-revidering

Henrik Horten Hegli presenterer saken

- Bakgrunn: Bankom har erfart at det er dårlig tid for revidering og regnskapsføring. Dette må skje rett etter fadderuken, noe som gjør at fristen kommer rett etter et veldig dårlig tidspunkt
 - Når den skal godkjennes av HS, så tar det tid å gjøre eventuelle endringer.
 - Vi ønsker derfor å utsette fristen med 2 uker.
- Forslag: Å endre datoen fra 1.september til 15.september.

Spørsmål

- S: Støtter Bankom forslaget?
 - SR: Ja, bankom støtter forslaget

Debatt

- I: Et veldig godt forslag. I år ble det omtrent kun leder av bankom og leder av Online som endte opp med å revidere og budsjettere alt fordi det ikke var tid.

- I: det som skjer er bar eå vidare utdelt summer fra budsjettet på våren, som vi kan få fordelt på høsten, slik at pengene blir brukt på online- medlemmer og ikke settes i fondet.

Votering

- Resultat: Vedtatt ved akklamasjon

[18:10] Vedtektsforslag 03: Spesifisere regler for medlemsskap i Online

Anders Robstad og Maiken Lie presenterer saken

- Bakgrunn
 - slik den står i dag samsvarer den ikke med hvordan man søker eller godkjenner medlemskap.
 - Den har heller ikke forskjell på sosialt og fullverdig medlemskap.
 - Endringen gir ikke hovedstyret mer makt, men gir mer oversikt og konkretisering av hvilke typer medlemskap man kan søke om.

Spørsmål

- S: Er det som står i 3.5 nå det samme som sto i gamle 3.4
 - SR: Ja
- S: Har dere noe eksempel på et slikt grunnlag?
 - SR: Nei, ikke uten å komme med personopplysninger som vi ønsker å unngå

Debatt

- Ingen innlegg.

Votering

- Resultat:

[18:14] Vedtektsforslag 04: Frister for å trekke seg fra styrerepresentant-rollen

Robin Lund Sadun og Carolina Gunnesdal presenterer saken

- Bakgrunn
 - På forrige generalforsamling vedtok vi at styrerepresentanter og leder, nestleder og økans velges på forskjellige generalforsamlinger.
 - Ønsker at endringer ikke skal komme brått på og vil gi mer forutsigbarhet rundt valget.
- **Fordeler:**
 - Kreves mye arbeid å sette opp dagsorden, og plutselige endringer kan gi stort utslag på tidsbruk, struktur og annet surr.
 - Skaper mindre forutsigbarhet for deltakerne på generalforsamlingen, og folk gjør et mindre informert valg.

- Gir valgkom tid til å finne og innstille nye kandidater.
Eventuelle kandidater til styrerepresentant-rollen ikke r
- **Ulempe:**
 - Stopper tilfeller av kandidater som stiller spontant
 - Forhindrer benking av styrerepresentanter

Spørsmål

- S: Kan man benke folk som ikke er i styret før valget.
 - SR: ja, i utgangspunktet blir dette at en hs-rep må si ifra i forkant før han eller hun ønsker å stille til lederverv
- S: Kan man si ifra samme dag som innkallingen kommer
 - SR: Det står i vedtektene at det må bli sagt i fra om inntil 4 uker før genfors. De som sitter i styret vet allerede om denne fristen og når innkallingen kommer.
- S: Hva er grunnen til at det akkurat er fire uker?
 - SR: Det er et styr for alle i hs å orge genfors, så det trengs god tid
 - Det gir også valgkom god til til å innstille nye kandidater.
- S: Var det klart 4 uker før hvem som skulle stille til leder på forrige generalforsamling.
 - SR: Forskjellen fra i år gjør at "anders" i fjor måtte ha sagt i fra fire uker før.
- S: Hva er det som stopper sittende styrerepresentanter å bli benka under dette forslaget
 - SR:
- S: Kan man trekke seg fra valget til leder og fortsatt beholde rollen sin som styrerepresentant?
 - SR: Ja
- S: det er ikke frist for å trekke seg, det er frist for å melde seg?
 - SR: det stemmer, man kan uansett trekke seg når man vil.

Debatt

- I: Jeg synes dette er et veldig bra forslag. Det gjør arbeidet til valgkom mer forutsigbart og hjelper Online med å finne de beste kandidatene.

Votering

- Resultat: Vedtatt ved akklamasjon

[18:31] Vedtektsforslag 05: FeminIT som kjernekomite

Ida Matre og Hanne sofie Haugland presenterer saken

Bakgrunn

- På informatikk bachelor er det ca. 25% jenter.
- Høyt frafall av jenter.
- Vår målsetning er å senke frafallet, ved å gi mulighet for å bli kjent med jenter på tvers av trinn, for å øke trivsel og beholde motivasjonen til å fullføre studiet.
- Vi ønsker at FeminIT skal bli en komité for å bevare vårt mål og styrke

grupperingens posisjon i Online, også i fremtiden.

Forslag

- Legge til FeminIT under definisjonen for kjernekomiteer
- Få unntak fra regelen om at man kun kan være i en kjernekomite (på lik linje med bankkom og backlog)

Spørsmål

- **I: Hvilke andre forpliktelser vil Online ha ovenfor dere nå?**
 - S: Prosjekt under backlog, så alt går gjennom de. Økonomien går gjennom backlog feks. Men de vil ha
- **I: Nå er jo dere et prosjekt under backlog, og backlog økans er feminit sin, hvordan har dette gått?**
 - S: Har gått greit, men er mer tunvindt enn det kunne ha vært. Har ikke et stort budsjett, og søker mye fra IDI, men hadde vært lettere å ha egen økans
- **I: Ønsker dere mer penger i budsjettet? Hvordan har dere gått?**
 - S: Har klart oss greit men vi har vært nødt til å søke hos andre enn det vi har fått fra budsjettet.

Debatt

- **I: Støtter forslaget veldig, og hvis man ser både på verdensbasis og i norge er det mange bedrifter som kjemper for å få større kvinneandel. Tenker det er bra å begynne med dette allerede på studiet med å fastslå feminIT**
- **I: Det er en generell enighet i at det er en viss metthet i antall arrangementer**
 - S: Flere arrangementer ja, men på de arrangementene jeg har vært på så har jeg møtt mange nye jenter og knyttet kontakt med fler.
- **Dere har snakket en del om jenteandel og slik, har dere noen forslag på tiltak dere vil ta for å øke jenteandelen?**
 - S: Vårt største mål er å *beholde* jentene på studiet, så vi forholder oss til uteksamineringsprosenten. Vi vil ta vare på jentene som har begynt på studiet.
- **I: Arrangementene dere har ligner jo allerede mye på det andre komiteer har. Hvordan vil dere unngå å trække på tærne til de andre, slik at det ikke blir konkurranse**
 - S: Vi vil ha et samarbeid med de andre komiteene
- **Være kreative på**
 - S: Kommunikasjonen går veldig bra, medlemmene av feminIT er gjerne med i andre komiteer og kan ta det videre
- **I: Dere nevner godt samarbeid med de andre komiteene fordi dere har medlemmer som tilhører andre komiteer.**

- S: Per nå er ikke samarbeid et problem. Vi føler har et godt
- I: Dere trakk fram økonomi og samarbeid med backlog. Er det et ønske fra backlog om at dere skal splittes eller er de ute av prosessen?
 - Backlog vil hjelpe feminIT med det de vil. Hvis feminIT ønsker å bli komite stiller backlog seg bak det
- I: Hvordan tenker dere at det blir med opptak?
 - S: Funket veldig bra i høst. Vi hadde opptak dagen etter resten av opptaket. Folk fikk tilbud eller avslag fra de andre komiteene. På den måten er FeminIT et ekstra tilbud.
- I: Dere nevner at dere har gjort mye for å ikke overlape med andre komiteer, og det er jo nice. Men kan der virke litt motsatt og? feks at trikom ikke kan arrangere selvforsvarskurs nå som dere nylig har hatt det, mens trikom sitt hadde vært åpent for alle og ikke lukket for jenter
 - S: For vår del kan andre komiteer stjele våre ideer. Det er bare positivt. Vi skal ikke ha
 - SR: Jeg er jo enig i det som blir sagt, men terskelen for å arrangere det samme føler jeg vil være litt høyere
- I: Jeg støtter forslaget. Det er andre foreninger som har større jenteandel som oss som fortsatt har dette. Det fungerer veldig fint.
- I: Jeg støtter forslaget, men har litt spørsmål rundt hvis dette ikke skulle være tilfelle
 - S: Vi har god kommunikasjon
 - S: For eksempel er det ingen fra bedkom i feminIT akkurat nå, og da fungerer det på samme måte som alle andre komiteer at man sender mail og hører med komiteen
- I: Jeg ser ikke relevansen å trekke frem samarbeid med andre komiteer. FeminIT har vist at det klarer de helt fint det siste året.
- I: Jeg skjønner ikke helt hvorfor det skal bli en komite, når det virker som alt fungerer bra slik det er nå
 - S: Vi vil ikke falle sammen med medlemmene i FeminIT. Det er et viktig stempel for oss at vi er komité. Det blir lettere for oss å organisere. Dette er viktig for oss.
- I: Det er kjent at jenter kanskje ikke tør å møte opp på andre arrangementer fordi det er for få jenter. Da er det veldig fint at de som er "redde" tør å møte opp.

- I: Dere nevnte at dere føler dere blir tatt mindre seriøst enn andre komiteer. Jeg føler ikke dette er tilfellet, har dere noen eksempler på dette?
 - S: En del meldinger i som kommer til andre ledere først, og når meg etter det har gått en stund feks.

- I: Det er viktig å få frem at prosjekter under backlog er midlertidige, og for å få resultatene feminIT vil over tid må det være et langsiktig prosjekt.

- I: Det er fordel at dere blir behandlet på litt annerledes måte selv om dere er kjernekomité. For eksempel opptak?
 - S: Når det kommer til opptak opererer vi på lik måte som backlog gjør nå, er ikke bare vi som gjør det
 - S: FeminIT hadde opptak etter de andre komiteene

- I: Er gutter i Online velkomne til å ha verv i FeminIT?
 - S: Har diskutert litt. Per nå er det ikke åpent for at gutter blir med

- I: Hører ingen faktiske motargumenter i mot.

Votering

- Resultat: Vedtatt

[18:56] Vedtektsforslag 06: Nodekomitemedlemmer kan stille til HS

Robin Lund Sadun presenterer saken

- Bakgrunn
 - Vedtektenes betydning er tvetydig slik den står nå.
 - Et medlem av en/flere nodekomiteer kan gjøre en vel så god jobb som en i kjernekomite.
 - Opp til generalforsamlingen å avgjøre hvem kandidater som er best egnet, ikke hvorvidt de kan stille pga. en gammel vedtekt.

Spørsmål

Ingen

Debatt

- I: Ser ingen grunn til at det ikke skal gå gjennom

Votering

- Går ikke til votering, godkjennes ved akklamasjon

[19:00] Vedtektsforslag 07: Kjernekomiteleder velges før vårens generalforsamling

Anders Robstad presenterer saken

- Bakgrunn
 - Det står ikke spesifisert før hvilken genfors ledere av kjernekomiteene skal velges.
 - Dermed ønsker vi å legge inn at lederne velges før vårens generalforsamling
 - Dette var hensikten med vedtektsendringer som ble fremmet i vår, så det er egentlig bare en formell opprydning etter dette.

Spørsmål

- I: Når velges ledere nå, før eller etter genfors?
- I: Om denne saken ikke går gjennom betyr det at vi ikke har noen leder?
 - S: Ekstraordinært genfors må isåfall til

Debatt

- I: Hvis denne ikke går gjennom må vi ha ledervalg hvert halvår. Det er en glipp i vedtektene fra forrige genfors.

Votering

- Godkjennes ved akklamasjon

[19:02] Vedtektsforslag 08: Oppdeling av paragraf §4.7 Mistillit

Debug presenterer saken

- Bakgrunn
 - Paragrafen er i dag et veldig langt avsnitt med mye tekst, som gjør det veldig rotete og vanskelig å lese
 - Vi ønsker å gjøre noen endringer på paragrafen senere, men ønsker at den skal være litt mer strukturert først
 - Innholdsmessig er det helt likt som før, gjør det bare mer lesbart og forståelig

Spørsmål

- Ingen spørsmål.

Debatt

- I: Det er ikke et eneste ord som er forskjellig. Så hvis ikke dette går gjennom, skjønner jeg ingenting.
- I: Egt et spørsmål. Må vi ha dette på genfors når det bare er redaksjonelt?
 - S: Det kommer endringen i senere vedtektsforslag. Intensjonen er å gjøre de kommende vedtektene tydeligere. Org.kollegiet. foreslo å ha dette som et eget forslag.

Votering

- Godkjennes ved akklamasjon

[19:05] Vedtektsforslag 09: Innlemme Debug i behandlingen av mistillitsforslag

Debug presenterer saken

- Bakgrunn
 - Online vedtok på generalforsamlingen V22 at debug offisielt skulle ha tilknytning til Online
 - Hensikten til debug er å "gi linjeforeningens medlemmer et verktøy for å håndtere saker som oppleves krevende for medlemmer av linjeforeningen"
 - Det er de som har mest kompetanse på dette området
 - Vil gjøre prosessen bedre for alle involverte parter.

Spørsmål

- I: Vil ikke flere få vite om saken?
 - S: Ser poenget. På denne måten kan vi støtte opp personene involvert bedre.
- I: Er det en slide til?
 - S: Ja.
- I: Hvor mange medlemmer er det i Debug?

- S: 5 stykker. Alle medlemmer trenger ikke nødvendigvis å bli involvert i håndteringen i saken.
- I: Hvordan fungerer prosessen?
 - Alle parter får tilbud om en egen støttespiller i Debug. I tillegg involverer vi enda en nøytral person fra Debug i prosessen. På den måten sikrer man en ryddig prosess.
- I: Vil dette fjerne muligheten for folk til å gå rett til HS hvis man av en eller annen grunn ikke vil involvere debug?
 - S: Det skal jo gå bra (haha hva betyr dette)
- Men det står at det må gjennom debug?
 - S: Ja
- I: Det står jo at man skal henvende seg til Debug, og at HS fjernes fra vedtekten
 - Hvis det ikke er et offisielt mistillitsforslag kan man alltid gå direkte til HS, men ved formelt mistillitsforslag skal Debug være involvert.
- I: HS kan legge fram et mistillitsforslag på vegne av noen. Debug må ikke være med

Debatt

- I: Jeg tenker at mistillit er en såpass alvorlig prosess som bør ha et godt grunnlag, det gir mening å involvere Debug. På den måten sikrer man at begge parter kan forsvare seg osv.
- I: Flott forslag. Dette er ganske seriøst. Å gå gjennom Debug vil gi den beste oppfølgingen.
- I: Enig med det som blir sagt, men sliter litt med ordlyden, synes det burde stå litt klarere.
- I: Så vidt jeg skjønner det *formaliserer* Debug saken, og viderefører det til HS, men ser ikke noe som inkluderer Debug videre i prosessen
 - S: Debug tilegner støttespillere til de involvert i saken, og hjelper HS. Debug organiserer samtaler mellom partene og Hovedstyret. Debug vil bli den "nøytrale" parten.
- I: HS er taushetsbelagt, og kan ikke inkludere Debug uten at de er med fra før. Derfor viktig med denne prosessen.
- I: Lettere for de involverte å holde seg anonyme.
- I: Dette er et utrolig viktig forslag. Det sikrer en avlastning fra HS, og at man får med en saksbehandler. For å trekke en sammenligning er det ingen i Norge som dømmes uten en domstol.

- I: Debug fatter ingen beslutninger, det er Hovedstyret.
- I: Vil det fortsatt være mulig å være anonym fra Debug hvis det skulle være ønskelig?
 - Du kan gå til hovedtillitsvalgt, som er leder av Debug, og så trenger ikke de involvere resten. Hovedtillitsvalgt kan ikke være støttespiller i en sak
- I: Enig at det er viktig å få med Debug. Men føler ikke at vedtektene reflekterer den prosessen dere beskriver?
 - S: Det er implisitt
- Vedtektene skal ikke inneholde alt som skal gjøres i prosessen. De kan endre seg fra case til case. Vedtektene skal ikke være detaljer, men skal være "over" retningslinjene.
- I: Det sto at hvis det ble stilt misstillitsforslag fra noen i HS ville de blitt suspendert fra sin rolle under prosessen. Ville det samme ha skjedd med hvis et mistillitsforslag ble stilt mot noen fra debug
- S: Det stemmer. Syns fortsatt at endringen er bedre enn den som står, derfor syns jeg fortsatt at det skal gå gjennom.
- S Det er et forslag litt seinere som presiserer suspensjon. Der står det at HS kan suspendere en eller flere som er involvert i saken

Votering

- Resultat: Vedtatt

[19:59] Vedtektsforslag 10: Legge til muligheten for å klage på mistillitsvedtak

Debug presenterer saken

- Bakgrunn
 - Per i dag er eneste mulighet til å klage på et vedtak å ta det opp på generalforsamlingen
 - Dette er i prinsippet det samme som å ikke ha mulighet til å klage.
 - Det er mer rettferdig om man har en mulighet til å klage før man utes foran hele linjeforeningen.
 -

Spørsmål

- Hvordan vil dette fungere hvis halve styret blir byttet ut?
 - S: De som hadde rollen før. Den halvparten som ble byttet ut har ansvar for saken + leder, nestleder og økans.

Debatt

- I: Helt enig. Du slipper å si situasjonen foran hele generalforsamlingen.

Godkjenning ved akklamasjon

- Resultat: GODKJENT

20:03] Vedtektsforslag 11: Konkretisere mistillit, og definere konsekvens

Debug presenterer saken

- Bakgrunn
 - Står ikke noe om hva et mistillitsforslag innebærer

ny vedtekt:

Mistillitsforslag foreligger når et medlem i Online foreslår å vedta at noen som innehar verv, ikke lenger har linjeforeningens tillit og skal derfor fjernes fra vervet. Hovedstyret har til enhver tid i sin makt, å enstemmig fatte et vedtak om mistillit.

Spørsmål

- Ingen spørsmål

Debatt

- Veldig greit å få inn noen setninger om det. Stiller seg bak det.

Godkjenning ved akklamasjon

- Resultat: GODKJENT

[20:05] Vedtektsforslag 12: Presisere suspensjon ved mistillitsforslag

Debug presenterer saken

- Bakgrunn
 - Nåværende beskrivelse av suspensjon er mangelfull

Spørsmål

- Hvorfor må man spesifisere at hovedstyret ikke kan være involvert??
 - De i hovedstyret må være med på å ta en beslutning. Slik at de ikke kan være involvert i saken-

Debatt

- Ingen meninger mot

Godkjenning ved akklamasjon

- Resultat: Godkjent

[20:08] Vedtektsforslag 13: Endre betegnelse på komiteer

Robin Sadun og Henrik Hegli presenterer saken

- Bakgrunn
 - Historisk sett har kjernekomiteer hett det fordi de har vært “kjernen” av virksomhet i Online - ikke lengre tilfelle.
 - - Ønsker heller å få inn så mange som mulig → utvidet antallet komiteer, vannet ut “kjerne”. - Flere som sitter med oppfatningen om at nodekomiteer er mindre “viktige”/“prestisje” enn kjernekomiteene
 - - Eneste reelle forskjellen er at nodekomiteer er periodisk. (Gikk gjennom på genfors i fjor) - Fjerne “kjerne”, men beholde “node” - hvorfor?
 - - Ryddig når det kommer til unntak. (F.eks § 4.2 der man ikke kan være i flere kjernekomiteer)

Spørsmål

- Så komite blir en felles betegnelse for begge deler, men nodekomite blir en presisering
 - Riktig

Debatt

- Syns det er et bra forslag, good catch!

Godkjenning ved akklamasjon

- Resultat: Godkjent!

Valg av Hovedstyret

[20:13] Valg av styrerepresentant fra arrangementskomiteen

Kandidater:

- Ingeborg Elly Skori-Holm

Benket:

- Ingen

Appell:

- Holdes

Spørsmål:

- Q: Hvis du kunne vært et dyr.
 - SR: Sosialt dyr som en hund. Skulle ønske hun var en hund
- Q: Hva tenker du er fremtiden til ÅRe
 - SR: Det blir dyrt, men håper det skjer og at folk får blitt med
- Q: Du var med i linjeforening i Bergen?
 - SR: Startet linjeforening under corona. kun 20 pers per kull. Var mindre fester og arr.
- Q: Hva er din beste og verste egenskap
 - SR: Jeg bruker mye tid på å klage på ting i stede for å gjøre det, men er også veldig sosial og glad i folk <3
- Q: Hvis arrkom hadde fått 200k
 - SR: Satt mye til Åre så det blir litt billigere og brukt penger på A-blokka
- Q: Hva skal du gjøre bedre enn forrige representant?
 - SR: Maiken sine sko blir vanskelig å fylle. Jeg vil jobbe med at online blir mer bærekraftig
- Q: Du kommer til å tre inn i et allerede ganske etablert HS. Hvordan kommer du til å jobbe for å passe inn
 - SR: Jeg har nye tanker og er ny i Online, bra med nytt perspektiv
- Q: Vi har en god trio som leder online. Vil du være redd for å si imot?
 - SR: Hvis jeg er veldig uenig så sier jeg imot

Godkjenning ved akklamasjon:

- Resultat: Godkjent!

[20:20] Valg av styrerepresentant fra bedriftskomiteen

Kandidater:

- Magnus Ouren

Benking:

- Erlend -> avslag
- Mattis -> avslag
- Karan -> avslag :(((

Appel:

- Magnus holder appell

Spørsmål:

- Q: Hvordan vil du ta med erfaringene fra velkom til HS?
 - SR: Vil være ny i et HS verv, jeg er ikke fremmed for å ta ansvar.

Spørsmål:

- Q: Hvis du hadde vært en fisk, hvilken?
 - SR: Steinbit. Den er meget stygg. Har dykket en del, de bekymrer seg ikke for noe.

Spørsmål:

- Q: Hvordan skal du gjøre en bedre jobb en din forgjenger?
 - SR: Skal ikke være så skummel. Store sko og fyller.

Spørsmål:

- Q: du sier du sier ja til mye arbeid. Hvordan skal du kunne balansere arbeidet du sier ja til.
 - SR: Har funnet ut at man finner alltid tid til ting man ønsker å gjøre. Har tenkt på det før jeg stilte og fant ut jeg skal finne tid.

Spørsmål:

- Q: Hva er det viktigste arbeidet ditt for bedkom
 - SR: Det er at når man kommer inn i et verv som bedkom med mye ansvar, at man tør å prøve. eks: skjønne at det bare er folk i andre enden.

Spørsmål:

- Q: Hva er din favoritt ting å grille.
 - SR: Burger, fikk litt avsmak fra det i fadderuken tho :/ EN GOD BURGER KAN VÆRE MYE.

Spørsmål:

- Q: Du ble valgt til årets fadder, kommer det godt med til HS?
 - SR: Ja det håper jeg. Det var hyggelig å bli utnevnt til det. SKal fortsette med å være den jeg er.

Spørsmål:

- Q: Har du noen saker du brenner for i Online?

- SR: Mener at online som en linjeforening med ås mye ressurser og midler vi har. Har en god mulighet til å stå foran som et forbilde

Godkjenning ved akklamasjon:

- Resultat: Godkjent

[20:27] Valg av styrerepresentant fra drifts- og utviklingskomiteen

Kandidater:

- Njål Sørland

Benking:

- Thomas Hasvold: neitakk
- Mattis Hembre: eeh nai
- Ankha Vo: JEG ER TELLEKORPS
- Vigdis: Jeg og :)

Appell:

- Njål holder appell

Spørsmål

- Q: Hvordan kan du forsikre om at kvitteringsskjema aldri går ned igjen?
 - SR: Hmm, hvis man bruker det riktig så burde det gå bra?
- Q: Hvor lenge er det til nye er ferdig
 - SR: Ønske om å ha det ferdig før neste sommerferie
- Q: Kommer dere til å legge til dompa straff i vinstraffsystemet?
 - SR: Tror det skal være mulighet til å legge til egne straffer, så du kan gjøre det selv.
- Q: Kunne du tenke deg å ta på deg andre roller i HS?
 - SR: Jeg er allerede vinstraffansvarlig, og har en god opplevelse med det.
- Q: Hva tenker du om å få dotkom ut av Online og i noe som junior consulting?
 - SR: Det høres ut som en veldig dårlig ide.
- Q: Du har omtalt deg selv som online sin tech support, hva tenker du om det?
 - SR: det går no greit, jeg gjør tecsupport.
- Q: Hva kan du gjøre bedre enn forrige HS representant, og er det store sko og fyller?
 - SR: kommer ikke på noe jeg har gjort feilP
- Q: Hva synes du om å ha targeted ads på OW for å tjene mer penger.
 - SR: Veldig imot?
- Q: Hva gjør du for at åre påmeldingen skal gå så godt som mulig?
 - SR: Det ligger på cloud nå så forhåpentligvis skal det ikke ta så lang tid. Hvis ikke sitter hele dotkom klare når påmeldingen åpner.
- Q: Har du noen erfaringer fra HS du vil ta med deg videre i HS?
 - SR: Ja , har jo et halvt år med erfaring og har blitt vant til prosessene og arbeidet som skal gjøres. det å ikke måtte gå igjennom introduksjonsfasen på nytt er en styrke.

- Q: Tror du manglende selvinnsikt kan være en utfordring for hvordan du utfører vervet?
 - SR: Nei.

Godkjenning ved akklamasjon:

- Godkjent ved akklamasjon.

[20:34] Valg av styrerepresentant fra fag- og kurskomiteen

Kandidater:

- Johannes Meldal

Benking:

- Cathrine Libæk: Nei
- Karan Sandu: Nei

Appell:

- Johannes holder appell.

Spørsmål:

- Q: Du kalte deg selv kasteløs, har du noen tanker om hvordan det kan bidra til din posisjon som styrerepresentant?
 - SR: Det var muligens utydelig uttalelse. Men kanskje det understreker at verv er mer en komite. Understreker at man er mer inkludert, mindre utenfor.
- Q: Ville du helst aldri dusjet eller aldri pusset tennene?
 - SR: Teller bading? Aldri bade. Ville sagt aldri pusset tennene.
- Q: Hva er din beste og verste egenskap?
 - SR: Verste egenskap er å fremføre ting foran mange personer. Beste egenskap er at jeg føler at jeg er en omgjengelig person.
- Q: På forrige generalforsamling ble det ytret bekymring mot at mange i HS er fra bedkom, hvordan kommer du til å håndtere det?
 - SR: Jeg har planer om å gjløre det bedre enn karan ja.
- Q: Du var jo i velkom, hva synes du om grillingen til Magnus?
 - SR: Den var ikke varm nok.
- Q: Synes du nåværende hs rep fra fagkom har gjort en bra jobb?
 - SR: Ja
- Q: Hvor mange dager i uka burde det ideelt sett drikkes alkohol?
 - SR: Så mye du har tid til og så lenge helsa holder.

Votering:

- Godkjent ved akklamasjon.

[20:42] Valg av styrerepresentant fra profil- og aviskomiteen

Kandidater:

- Sondre Stokke

Benking:

- Eirik: Avslag
- Magne: Er i valgkom, så kan ikke stille.

Appell:

- Sondre holder appell.

Spørsmål:

- Q: Du har vært i HS i et halvt år, vil du si at du er on a roll eller vil du at vi skal stoppe deg?
 - SR: Vi må stoppe det. Nei jeg synes vi gjør det bra jeg.
- Q: Hvem er størst løk i Hsd av leder, nestleder og økans?
 - SR: Det blir som å velge mellom sine egne barn, men svaret er Anders.
- Q: Kan du si noe bra du har gjort som din rolle som hs rep?
 - SR: Vi får inn mange forskjellige saker som har stor innvirkning på linjeforeningen. Jeg tror jeg trekker inn synspunkter som ikke ellers er representert i HS og prøver å legge frem alle mulige perspektiver.
- Q: To andre dyr å kombinere?
 - SR: Hamster og en dverg hamster av respekt for mitt ene avdøde kjæledyr som jeg mistet på barneskolen ved navn Rufs.
- Q: Hvordan var HS hytteturen?
 - SR: jeg håper den var veldig trash fikk ikke vært der.
- Q: Vil du si at HS karrieren din peaket under karaokeperformansen i storsalen?
 - SR: jeg følte hele livet peaket

Votering:

- Godkjent ved akklamasjon

[20:48] Valg av styrerepresentant fra trivselskomiteen

Kandidater:

- Carolina Gunnesdal

Benking:

- Sebastian Hegreberg: Avslag
- Mattis Hembre: Avslag

Appell:

- Carolina holder appell.

Spørsmål:

- Q: Har du hatt kjæledyr?

- SR: ja det har jeg. Har en bjørne hund og har hatt en katt. Tragisk historie tok han med til vetrinøren og de valgte å avlive han og når jeg kom hjem fra skolen så var han ikke der. Har ikke tilgitt mamma og pappa enda.
- Q: Nå som det har kommet julebrus i butikken, når kommer det i Nibble?
 - SR: Det blir neste gang trikom handler det.
- Q: Hvem fra nåværende hs kommer du dårligst overens med?
 - SR: Karan
- Q: Når er det akseptabelt å drikke julebrus?
 - SR: Ikke før i november, men Sarmi har kjøpt funsaft med julebrussmak som jeg gjerne vil drikke.
- Q: Hvis du hadde hatt evig budsjett til et trikom arr, hva ville du gjort?
 - SR: kjøpe NTNU så hele gløshaugen er kontoret og vi kan feste overalt uten at noen kan si noe?
- Q: Når kommer det pils i kiosken?
 - SR: Vet det var før, har ikke noen god grunn til at det ikke er det eller at det skal være i fremtiden.

Votering:

- Godkjent ved akklamasjon.

Godkjennelse av komitéledere

[20:53] Godkjenning av leder av Profil- og aviskomiteen

- Kandidat: Henrik Moe Wæhre
 - Resultat: Godkjent ved akklamasjon.

[20:55] Godkjenning av leder av Females in IT (hvis vedtektsforslag 6 går gjennom)

- Kandidat: Ida Matre
- Q: Hvordan skal du gjøre en god jobb?
 - Fortsette det gode samarbeide. Passe på jentene. <3 <3 <3
- Valg:
 - Godkjent ved akklamasjon.

[20:58] Evaluering

- Jeg har to ting:
 - Vi sitter ikke her kl 2 på natten, hjelper med to genfors
 - Flere må snakke og delta i diskusjonen.
- Bra ordstyring!
- Savner litt nye stemmer og medlemmer!
- Veldig bra arrangert av HS
- Jeg synes spesielt på sak 1 så var det få som ytret seg mot forslaget, så når folk har noe imot noe må de si ifra i diskusjonene.
- Vært en fin gjeng i dag, det har blitt diskutert og mange er engasjerte.
- Litt mye kødding mot slutten.

[21:01] Møte hevet